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PROTOKOLL STYREMØTE 02/21 – 1. juni 2021 
Sted: Zoom, kl. 09:00 – 13:00 

Tilstede: Kristin Halvorsen, Harald Magnus Andreassen, Rein Aasland (delvis), Birgitte 
Lisbeth Graae Thorbek, Jørn Hurum, Anneleen Kool, Ida Camilla Aluwini 
Skaar, Remi Aleksander Nilsen (vara), Audun Hammer Hovda (delvis) 

Fra administrasjonen: Brit Lisa Skjelkvåle, Geir A. Rogstad, Hedda Ugletveit, Cathrine Vollelv, Hugo 
de Boer, Jon Lønnve, Heidi Bakken (referent) 

 
Forskerorientering:  

Presentasjon: «A Large View of the Small Protists» ved Micah Dunthorn  

 
VEDTAKSSAKER  
 
V-sak 1  Protokoll møte 1/21 

Vedtak:  Protokollen er godkjent. 

 
V-sak 2 Plan for budsjettprosess 2022 

Rogstad presenterte. 
  
Vedtak:  
Styret godkjenner plan for budsjettprosessen for 2022. 
 
   
ORIENTERINGSSAKER 

O-sak 01 Helse- miljø og sikkerhet ved NHM 

Rogstad ga en kort presentasjon. Følgende punkter ble berørt:  

• Smittevern - Covid-19 
• ARK - Arbeidsmiljø- og arbeidsklimaundersøkelse ved NHM  
• Uønskede hendelser i Botanisk hage  
• Radonmåling på Tøyen hovedgård  
• KKOA-samarbeidet 
• Sykefravær 

Styret tok orienteringen til etterretning.  
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O-sak 2 Virksomhetsrapportering 1. tertial 

Vollelv presenterte.  

Gaveforsterkningsordningen er avviklet. Dette vil få påvirkning på fremtidige gaver til NHM. Det jobbes 
hardt for å få dette inn igjen i statsbudsjettet.  

 

O-sak 3 Aktuelle saker fra museumsdirektøren  
 

Skjelkvåle ga en muntlig orientering støttet av en presentasjon om følgende saker: 
• Museet åpnet igjen fra 28. mai 

• Statistikk fra Botanisk hage og museet. 
• UiOs langtidsplan for eiendommer 
• Kontorsituasjonen ved NHM 
• Utviklingsplanen - møte med rektor 31.mai 
• Museumsmeldingen 
• Overgang til nytt økonomi- og personalsystem fra 1. mai 
• Ett år med Klimahuset. Enkel markering 16. juni. 
• Likestillingsarbeid 
• Direktørens første 100 dager som direktør - veien videre 

• Styreleder kommenterte at det kan være lurt å ta en gjennomgang av organiseringen ved 
museet for å sikre at vi er rigget for fremtiden.  

 
 
O-sak 4  Plan for styresaker/årshjul 
Styret tok planen til etterretning. 
 
O-sak 5 Tiltredelser og fratredelser, status stillinger 
Styret tok oversikten til etterretning. 
 
 
Eventuelt 

• Brit Lisa Skjelkvåle ble ønsket velkommen som ny direktør ved Naturhistorisk museum. Styret er 
imponert over hvor godt hun allerede er inne i museets saker.  
 

• Styreleder takket av Ida Camilla Aluwini Skaar og Audun Hammer Hovda som 
studentrepresentanter.  

 
• Ønske om at første styremøtet etter sommeren blir fysisk med etterfølgende middag. Ønskelig at 

Skaar og Hovda da inviteres.  
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